
118 RoadShow Holdings Limited Annual Report 2006

DEFINITIONS
釋義

“Board” means The Board of Directors of RoadShow
「董事會」 指 路訊通的董事會

“China” or “PRC” means The People’s Republic of China
「中國」 指 中華人民共和國

“Daye” means Daye Transmedia Co., Ltd.
「大業」 指 大業影視傳播有限公司

“Directors” means The Directors of the Company
「董事」 指 本公司的董事

“GDP” means Gross domestic product, a measure of the total value of production of all resident producing units of a country or
territory in a specified period. GDP can be measured using different approaches. For the PRC, GDP is complied
using the production approach and the income approach

「國內生產總值」 指 國內生產總值，某國家或地區的全部常駐生產單位於某段期間內的生產總值。國內生產總值可以不同方法計算，而中國則以生產面和收

入面計算國內生產總值

“GPS” means Global Positioning System technology
「全球定位系統」 指 全球定位系統技術

“Greater China “ means Mainland China, Hong Kong, Macau and Taiwan
「大中華」 指 中國大陸、香港、澳門及台灣

“HKICPA” means The Hong Kong Institute of Certified Public Accountants
「香港會計師公會」 指 香港會計師公會

“HK$” and “HK cents” means Hong Kong dollars and cents respectively, the lawful currency of Hong Kong
「港幣」及「港幣仙」 指 港幣及港幣仙，香港法定貨幣

“KMB” means The Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited, a subsidiary of TIH
「九巴」 指 九龍巴士（一九三三）有限公司，載通的附屬公司

“Listing Rules” means The Rules Governing the Listing of Securities on the Main Board of the Stock Exchange
「上市規則」 指 聯交所主板證券上市規則

“Main Board” means The stock market operated by the Stock Exchange prior to the establishment of The Growth Enterprise Market of
the Stock Exchange (excluding the option market) and which continues to be operated in parallel with the Growth
Enterprise Market

「主板」 指 早於聯交所創業板成立前已由聯交所管理並與創業板一同繼續由聯交所管理的股票市場（不包括期權市場）
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 釋義  （續）

“Mainland China” or “Mainland” means China, excluding Hong Kong, Macau and Taiwan
「中國大陸」或「國內」 指 中國，不包括香港、澳門及台灣

“MMOB” means Multi-media On-Board
「流動多媒體」 指 流動多媒體

“RMB” means Renminbi, the lawful currency of the PRC
「人民幣」 指 人民幣，中國法定貨幣

“RoadShow” or the “Company” means RoadShow Holdings Limited
「路訊通」或「本公司」 指 路訊通控股有限公司

“RoadShow Group” or the “Group” means RoadShow Holdings Limited together with its subsidiaries
「路訊通集團」或「本集團」 指 路訊通控股有限公司及其附屬公司

“RoadShow Media” means RoadShow Media Limited, an indirect wholly-owned subsidiary of the Company
「RoadShow Media」 指 RoadShow Media Limited，本公司的間接全資附屬公司

“Schemes” means the Share Option Scheme and Pre-Listing Share Option Scheme
「該等計劃」 指 購股權計劃及上市前購股權計劃

“SMS” means Short message service
「SMS」 指 短訊服務

“Shares” means Share(s) of HK$0.10 each in the share capital of the Company
「股份」 指 本公司股本中每股面值0.10港元的股份

“Stock Exchange” means The Stock Exchange of Hong Kong Limited
「聯交所」 指 香港聯合交易所有限公司

“TIH” means Transport International Holdings Limited, a company incorporated in Bermuda in August 1997 and whose securities
are listed on the Stock Exchange

「載通」 指 載通國際控股有限公司，一九九七年八月於百慕達註冊成立的公司，其證券於聯交所上市

“Total operating revenue” means The Group’s turnover, share of an associate’s turnover, gain on disposal of media assets, other revenue and other
net income

「經營收入總額」 指 集團營業額、應佔一間聯營公司營業額、出售媒體資產收益、其他收入及其他收益淨額


